

朝陽科技大學 098學年度第2學期教學大綱
Grammar and Rhetoric 文法與修辭

當期課號	2327	Course Number	2327
授課教師	許筱彤	Instructor	HSU,HSIAO TUNG
中文課名	文法與修辭	Course Name	Grammar and Rhetoric
開課單位	校訂必修(四日)	Department	
修習別	必修	Required/Elective	Required
學分數	2	Credits	2
課程目標	這門課程設計是以文法為基礎來培養學生的寫作能力.以清晰的方法寫出正確及順暢的英文段落.	Objectives	This course is designed to teach grammar as the foundation for good English writing. It teaches students to express themselves in clear, grammatically correct sentences and well-developed paragraphs.
教材	AZAR English Grammar Series (Fundamentals) by Betty Schramper Azar Practical English Grammar and Rhetoric by B. King	Teaching Materials	AZAR English Grammar Series (Fundamentals) by Betty Schramper Azar Practical English Grammar and Rhetoric by B. King
成績評量方式	期中成績25%、期末成績25%、平時成績50%(2次報告*50%) 三次點名未能出席者, 此科視為不及格	Grading	Midterm exam 25%、Final exam 25% 2 presentations 50% More than 3 unexcused absences will result in a failure of the course.
教師網頁	-		
教學內容	透過課堂實際演練及團體深入探討分析,此課程讓修習學生對英文文法及修辭有進階性的認識。	Syllabus	This course will provide a holistic introduction to the study of English grammar. All the important points of English grammar are to be examined and analyzed.Pair and group works will be also the center of the course.

尊重智慧財產權，請勿非法影印。